
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  

Datum 22 september 2023 
Onderwerp 151-2023 Raadsvragen Roosendaalse Lijst - Oude 

Pastorie 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Voor 1 mei 2023 moesten de bewoners van de zorgappartementen in de Pastorie in Nispen 

verhuizen. Dit omdat het gebouw niet meer voldeed aan de eisen om de juiste zorg ter plaatse te 

kunnen verlenen. Half mei werd bekend dat voor 3 maanden 12 tot 14 GGZ-cliënten er tijdelijk 

gehuisvest in zouden gaan worden. Dit ivm de verbouwing van de GGZ locatie aan de Laan van 

België in Roosendaal. Op het moment zijn zij nog steeds de bewoners van de Pastorie.  

 

1.      Wanneer is de verbouwing van de GGZ locatie in Roosendaal gereed en wanneer is de 

verwachting dat zij terug keren naar deze locatie? 

 

2.      Wat gaat er gebeuren met de Pastorie in Nispen? 

De buren en bewoners in Nispen voelden zich bij het huisvesten van de GGZ-cliënten ‘overvallen’. Er 

was met de omgeving hierover niet gecommuniceerd. 

 

3.      Heeft u met de eigenaar van de Pastorie gesproken om de communicatie nu wel op tijd op te 

starten en te voorkomen dat buren en bewoners niet op de hoogte zijn. 

 

4.      Hoe gaan de buren / omgeving van de Pastorie betrokken worden in dit proces? 

 

5.      Hebben de Nispenaren nog invloed op wat er (kan) (gaat) gebeuren in de Pastorie? 

Bij de beantwoording van de vragen graag een toelichting op het antwoord hierop. 

 

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,  

Marco Schillemans 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.      Wanneer is de verbouwing van de GGZ locatie in Roosendaal gereed en wanneer is de 

verwachting dat zij terug keren naar deze locatie? 

De verbouwing is in de afrondende fase en de verwachting is dat half november de bewoners terug 

keren naar de GGZ locatie. 

 

2.      Wat gaat er gebeuren met de Pastorie in Nispen? 

Samen met Alwel (de eigenaar van de Pastorie), TWB en WijZijn wordt een nieuw concept in de 

Pastorie ontwikkeld. In de Pastorie wordt levensloopbestendig wonen gecombineerd met welzijn en 

zorg. Voor de gemeenschappelijke ruimte wordt ontmoeting en indicatieloze dagbeleving het kader. 

Hiervoor werken we nauw samen met voorgenoemde partners, het dorpshuis Nisipa en het 

bewonersplatform. 

 

De buren en bewoners in Nispen voelden zich bij het huisvesten van de GGZ-cliënten ‘overvallen’. Er 

was met de omgeving hierover niet gecommuniceerd. 

3.      Heeft u met de eigenaar van de Pastorie gesproken om de communicatie nu wel op tijd op te 

starten en te voorkomen dat buren en bewoners niet op de hoogte zijn. 

Na de onverwachtse huisvesting van de GGZ-cliënten heeft Alwel hier de nodige acties op 

ondernomen. Zodra er meer bekend is over de verhuizing zorgt Alwel voor de communicatie. 

 

4.      Hoe gaan de buren / omgeving van de Pastorie betrokken worden in dit proces? 

Zie antwoord vraag 3. 

 

5.      Hebben de Nispenaren nog invloed op wat er (kan) (gaat) gebeuren in de Pastorie? 

Ja de Nispenaren hebben invloed, zie hiervoor het antwoord op vraag 2. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 


